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NOTA DE PREMSA 

PIMECOMERÇ NO ASSISTIRÀ A LA JORNADA SOBRE AMAZON 
CONVOCADA PEL CONSORCI DE COMERÇ, ARTESANIA I MODA A VIC 
 
La patronal no entén que el CCAM convoqui una jornada per presentar un 
operador privat “que defensa un model lesiu per a molts empresaris 
catalans”, assenyala el president de PIMEComerç, Àlex Goñi 
 
 
Barcelona, 14 d’octubre de 2016.- La Comissió Permanent de PIMEComerç, en la 
seva reunió ordinària del passat dilluns, ha decidit no assistir a la Jornada 
“Amazon, una oportunitat al servei del comerç català” que ha convocat el 
Consorci de Comerç, Artesania i Moda de Catalunya (CCAM). La Comissió va 
decidir, unànimement, no participar en aquesta trobada. En paraules del president de 
PIMEComerç, Àlex Goñi, “un operador privat com Amazon té el dret i els mitjans 
per promocionar la seva plataforma de comerç electrònic; el que no entenem és 
que el CCAM ens ho presenti als empresaris catalans, quan aquest model creiem 
que serà lesiu per a molts de nosaltres, especialment en el cas del comerç de 
proximitat que nosaltres representem”. 
 
Àlex Goñi aclareix que la no assistència a la reunió no és per una oposició al 
model de comerç electrònic –“que a PIMEComerç també impulsem, conscients que 
és una eina de present i de futur imprescindible per als comerciants”, afirma –, ni 
tampoc va contra la inversió que ha fet Amazon a Catalunya: “Simplement creiem que 
aquesta jornada l’hauria d’impulsar directament l’empresa, i que la iniciativa no hauria 
de partir d’una entitat com el Consorci”. Goñi també recorda que, tot i l’aposta de 
l’entitat que presideix per les noves tecnologies, “el comerç de proximitat s’ha 
de continuar fent valer en el seu tracte directe amb el client; i un operador de les 
dimensions d’Amazon pot acabar fent que molts compradors del petit comerç deixin de 
sortir de casa i d’anar als mercats i botigues físics”. 
 
En la mateixa reunió, la Comissió Permanent va prendre la decisió de demanar un 
canvi en el codi penal que tipifiqui la venda ambulant il·legal com a delicte (una 
vegada es constitueixi el nou govern de l’Estat). També es va fer una anàlisi de 
l’avantprojecte de llei de comerç i es va acordar crear una comissió tècnica per 
treballar les línies mestres de les aportacions de PIMEComerç durant el tràmit 
d’al·legacions de l’esmentada llei.  
 


